
Zápis z 5. jednání Komise pro rodinu a děti 

konané dne 14. 6. 2023 v zasedací místnosti MČ Praha - Slivenec 

 
Přítomny: MUDr. Bc. Jelena Černíková, Mgr. Jaroslava Jankovská, Mgr. Jana Šimáčková, Mgr. Lenka 
Kudláková, Mgr. Edita Šimková, Ing. Jana Petrusková 
                 
Nepřítomny: Martina Havlíková 
 
Místo: zasedací místnost ÚMČ Praha – Slivenec 

Čas: 17: 00– 18:30 hod. 

Program: 

1. Zahájení, poděkování a shrnutí akce: Týden rodiny 
2. Besedy: které proběhly a které jsou v plánu, návštěva v ČSOP 
3. Návrhy a připomínky 
4. Termín další schůzky: září 2023 

 

K bodu 1 

Zahájení, poděkování a shrnutí akce: Týden rodiny 

Předsedkyně komise MUDr. Bc. Jelena Černíková přivítala všechny členky. Poděkovala všem za účast 
na týdenní akci, zhodnotila přínos této akce. 

Do Mramoru 4/2023 paní předsedkyně napíše o tomto týdnu článek + fota z každé akce, k dispozici 2 
strany, dále článek: beseda s panem Mgr. Klimešem. 

 

K bodu 2 

Besedy: které proběhly a které jsou v plánu, návštěva v ČSOP 

15. 5. 2023 – p. Gasparotti – fyzioterapie pro seniory 

23. 5. 2023 -  PhDr. Mgr. Klimeš – další jeho beseda proběhne v dubnu 2024 

Plánované: 

26. 9. 2023 – bude přesunuta na únor 2024/ březen – p.Machoňová: Výživa a emoční přejídání 

24. 10. 2023 – L. Tomášová, M. Karani: Montessori – přednáška se uskuteční v budově č.p.315, kde je 
i dílnička Montessori, domluvíme: inzerci i na Barrandově, možnost dřívějšího začátku 
6.12. 2023 – Mgr. Josef Lada (vnuk) – domluvit konání besedy v aule ZŠ 
 
 
 
PhDr. Mgr. Klimeš – další jeho beseda proběhne v dubnu 2024 
 
Návštěva ČSOP 
Tato schůzka se z důvodu nemoci ředitelky neuskutečnila. Prozatím odloženo. 
 
 



 
K bodu 3 
Návrhy a připomínky:  
Z náplně práce komise vyplývá péče o rodinu a děti: vyvstala otázka vytvoření poraden pro spoluobčany 
a nízkoprahovéhoklubu pro věkovou skupinu teenagerů. Jedná se o problémovou skupinu, budeme 
zjišťovat možnosti a názory (např, v ZŠ, inspirace v jiných městských částech). 
 
Na žádost paní místostarostky (z mailu dne 21.6. 2023) doplňuji zápis:  
K podnětu zřídit ve Slivenci nízkoprahový klub se vyjádřila Mgr. Lenka Kudláková: 
Lokalita naší MČ nevykazuje potřeby, na základě kterých by se mělo uvažovat o zřízení takového 
zařízení. Ve Slivenci se jedná pouze o individuální případy, kdy se v létě skupinka mladistvých sejde 
na dětském hřišti po uplynutí návštěvní doby. Výše jmenovaná služba je vhodná zejména tam, kde se 
vyskytují sociálně vyloučené lokality s bezprizorními dětmi a mládeží, kteří nevhodně tráví volný čas, 
či se dokonce dopouštějí vandalství, drobných krádeží a jiné kriminality, což se v naší městské části 
nevyskytuje. Zkušenosti z více než desetiletého vedení rodinného centra přidala Mgr. Edita Šimková, 
která se k názoru Mgr. Kudlákové připojila a podotkla, že pokud v budoucnu vyvstane potřeba řešit 
„problémovou mládež“, mělo vy to být to v gesci ZŠ, která má svého výchovného poradce a možná i 
volné prostory. Obě potom sdělovaly své zkušenosti se zapojením teenagerů do volnočasových aktivit 
(Klub Švestka). 
Co se týká možného zřízení poradny pro občany (sociálně-právní, speciálně-pedagogická, poradna 
psychologa, …), městská část nemá v tuto chvíli finanční prostředky k zajištění těchto služeb. Pokud 
by si vyvstal zájem, či potřeba (nic takového však poslední anketa neukázala), tak městská část tuto 
aktivitu ráda podpoří (propagace, hledání prostor, atd.). 
 
Další spolupráce se SeniorCentrem Senecura – poptávají dobrovolníky, pravidelné akce (zpěv, pečení). 
V případě zájmu lze kontaktovat p. Černíkovou, pana ředitele ze Senecury, p. Květu Vinklovou, p. Jarku 
Markovou (kontakty na doptání). 
 
Dále doplňuji přílohu zápisu: dopis ředitele SeniorCentra Senecura. 
 
Další jednání komise se uskuteční v září 2023 

 

 

MUDr. Bc. Jelena Černíková, předsedkyně komise 

 

 

 

Zapsala 15.6.2023: Jana Szilvásiová, Dis., tajemnice komise 

 

 



 


